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ISTÝ, ŽE KORONAVÍRUS UNIKOL Z
LABORATÓRIA. ANTIGÉNOVÉ TESTOVANIE
JE TOTÁLNY NEZMYSEL
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ČESKO: Evolučný biológ a parazitológ Jaroslav Flegr je jednou z hlavných hviezd
režimistických médií, ktoré strašia koronavírusom. Tentokrát sa im však jeho názor nebude
príliš páčiť. Flegr totiž tvrdí, že si je na 99% istý, že koronavírus unikol z laboratória

Flegr skritizoval politikov za slabé opatrenia proti koronavírusu: „Rozhodli sa premoriť obyvateľstvo“

Evolučný biológ a parazitológ Jaroslav Flegr je známy zástanca tvrdých opatrení proti koronavírusu.
A svojej povesti nezostal nič dlžný. V rozhovore pre portál Face to face tvrdo skritizoval politikov za
nedostatočné opatrenia v boji proti tomuto neviditeľnému nepriateľovi.

Flegr dokonca tvrdí, že niektorí českí vládni politici si povedali, že premorenie obyvateľstva je tá
najlepšia cesta. Podľa Flegra je to však nemorálne. Flegr odhaduje, že v Česku bude medzi 50 000 až
100 000 obetí koronavírusu.

Za príklad, ako sme mali v Európe postupovať, dáva niektoré ázijské krajiny, Nový Zéland a
Austráliu, ktoré podľa neho zvládli boj s koronavírusom na jednotku.
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Flegr: Som si na 99% istý, že koronavírus unikol z laboratória

Flegr sa následne vyjadril k pôvodu koronavírusu. A mnohých poriadne prekvapil. Moderátor sa ho
opýtal, či podľa jeho názoru pochádza z prírodných zdrojov, alebo z laboratória. Na čo Flegr
odpovedal jednoznačne: „Ja som si na 99 % istý, že unikol z laborky.“

Evolučný biológ vysvetlil, prečo si to myslí: „Stačí sa zamyslieť. V celej Číne sú dve laborky, ktoré
majú povolenie pracovať s takýmito nebezpečnými patogénmi a zrovna v jednej z nich pracuje
vedkyňa veľmi slávna, ktorá sa celý život venuje koronavírusom a má tam zbierku asi 12 000
koronavírusov z rôznych netopierov. A zrovna v tomto meste vypukne takáto epidémia. Existujú aj
ďalšie indície, že to uniklo, ale aj keby som o nich nevedel, táto jedna stačí.“

 

Rovnaký názor má aj molekulárna biologička Soňa Peková

O umelo vypustenom koronavíruse z laboratória v čínskom Wu-chane ako prvá informovala už pred
rokom česká molekulárna biologička Soňa Peková: „Faktom je, že to má charakteristiky, ktoré
nevyzerajú ako prírodný izolát, v mojich očiach to trochu vyzerá ako nejaký náhodný únik nešťastnou
náhodou z nejakého laboratória, pretože skutočne tam v tom mieste, v tom epicentre je
laboratórium, v ktorom sa s týmto vírusom pracuje a to všetko ukazuje tým smerom, ale to je na
úrovni hypotéz. Ale ten genóm nás trochu presviedča o tom, že prírodný izolát to zrejme nebude.“

 

Peková si za svojimi tvrdeniami stojí dodnes, no najmä korporátne médiá ju za tento názor
zosmiešňujú a tvrdia, že to nie je pravda. Uvidíme, čo teraz korporáti urobia, keď podobný názor má
aj ich miláčik Jaroslav Flegr, ktorého často citujú. Tipnime si – na tento jeho názor uvalia tvrdú
cenzúru.

 

Antigénové testovanie je nezmysel

Jaroslav Flegr sa dotkol aj antigénového testovania, ktoré sa stalo fetišom slovenskej vlády na čele s
dosluhujúcim premiérom Igorom Matovičom.

Evolučný biológ tvrdí, že je to absolútny nezmysel: „Antigénové testovanie je ďalší nezmysel,
ktorý ja neviem, kto to tej vláde poradil. Ja myslím, že niekto, kto chcel predávať tie
antigénové testy. Na preventívne testovanie proste antigénové testy nie sú. Tie rozpoznajú,
že je človek nakazený až v okamihu, keď je nakazlivý. Keď potrebujeme zabrániť tomu, aby
nakazil ďalšieho, tak to musíme vedieť s predstihom… na to sú PCR testy. Tie to zistia 2 až
3 dni pred tým, než ten človek začne byť nakazlivý.“

Flegr preto radí, že ak majú ísť deti do školy, tak len po testovaní PCR testami, aspoň raz do týždňa.
Rovnako by sa malo postupovať aj vo fabrikách: „Čím viac by sa chodilo do školy, čím viac by sa
chodilo do práce, tak tým lepšie by sme boli pretestovaní.“

 



Záchranu vidí v očkovaní

Parazitológ vidí záchranu taktiež v očkovaní. Tvrdí, že do normálu sa dostaneme na jeseň, keď sa
nám podarí zaočkovať dostatočný počet ľudí.

Jaroslav Flegr nevidí problém ani v nových mutáciách. Tvrdí, že ak aj očkovanie úplne nezabráni
nakazeniu človeka, tak minimálne zabráni ťažkému priebehu ochorenia: „Takže určite je do dobré a
zaberie to aj na tých mutantov, ktorí prídu.“
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